
Ką veikia Kaišiadorių turizmo ir verslo informacijos centras? 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

Kaišiadorių turizmo ir verslo informacijos centras 

Kaišiadorių turizmo ir verslo informacijos centras yra įstaiga.  

Toliau įstaigą vadinsime Centru. 

 

 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/


Centras yra įstaiga, kur galima gauti informacijos: 

- apie Kaišiadorių miestą; 

- apie Kaišiadorių rajoną; 

- apie verslo kūrimą.  

 

Centro darbuotojai Jums papasakos: 

- Apie Kaišiadorių miestą; 

- Ką galima pamatyti Kaišiadorių mieste; 

- Kur galima nueiti Kaišiadorių mieste; 

- Ką aplankyti Kaišiadorių rajone.   

 

Centre galima nemokamai gauti lankytinų vietų žemėlapį.  

 

Centro darbuotojai gali Jums padėti,  

jei norite kurti verslą: 

• Papasakos kaip įregistruoti; 

• Kaip skaičiuoti mokesčius; 

• Kaip tvarkyti dokumentus.  

 

Centro darbuotojai taip pat gali padėti: 

• Atsispausdinti dokumentus; 

• Nukopijuoti dokumentus; 

• Rasti informaciją internete; 

• Nuskenuoti (nuskaityti) dokumentus. 

 

Kur galima rasti Kaišiadorių turizmo ir verslo informacijos centrą? 

Centras yra Gedimino g. 55, Kaišiadorys.  

 

 



Kaip galima paskambinti į Centrą? 

Paskambinti galima telefono numeriu: 

+370 672 48327. 

 

Ar galima parašyti elektroninį laišką? 

Laišką galima parašyti ir atsiųsti elektroniniu  

paštu: kaisiadoriutvic@gmail.com.  

 

Kada Centras dirba? 

Centras dirba: 

• pirmadienį, antradienį, trečiadienį ir ketvirtadienį 

nuo 8 valandos ryto iki 17 valandos vakaro. 

• penktadienį nuo 8 valandos ryto iki 15:45 valandos. 

 

Nuo birželio 15 dienos iki rugpjūčio 31 dienos 

Centras dirba šeštadieniais nuo 10 iki 14 valandos.  

  

Prieš šventinę dieną Centras  

dirba 1 valanda trumpiau. 

Pavyzdžiui, pirmadienį prieš šventę  

Centras dirba iki 16 valandos. 

Paprastai pirmadienį Centras dirba iki 17 valandos. 

 

Šventinės dienos, prieš kurias Centras  

dirba 1 valanda trumpiau, yra: 

• sausio 1 diena. Švenčiame Naujuosius metus. 

• vasario 16 diena. Švenčiame Lietuvos valstybės  

atkūrimo dieną.  

mailto:kaisiadoriutvic@gmail.com


• kovo 11 diena. Švenčiame Lietuvos valstybės  

Nepriklausomybės atkūrimo dieną. 

• birželio 24 diena. Švenčiame Jonines. 

• Liepos 6 diena. Švenčiame Valstybės dieną. 

• rugpjūčio 15 diena. Švenčiame Žolines. 

• lapkričio 1 diena. Visų šventųjų diena. 

• lapkričio 2 diena. Vėlinės. 

• gruodžio 24 diena.  Kūčios.  


